
GC0001彩色GOLDEN
CLASSIC彩虹表多功能运动电子手表【千印表业】

产品名称 GC0001彩色GOLDEN
CLASSIC彩虹表多功能运动电子手表【千印表业
】

公司名称 广州市千印表业有限公司

价格 20.00/只

规格参数 防水:可以
货号:GC0001
加工定制:是

公司地址 中国 广东 广州市越秀区 瑶华街86号 MSN&E-
mail:QYBY+hotmail.co

联系电话 0086-02029038787 13711935353

产品详情

防水：可以 货号：GC0001 加工定制：是
加印LOGO：可以 产地：中国 表带材质：硅胶
适用人群：成人 适用送礼场合：广告促销、商务馈

赠、节日、乔迁、生日
风格：休闲

产品类别：手表 品牌：GOLDEN&CLASSIC 机芯：电子
特殊功能：GMT两地时、世界时
间、计时码表、闹铃、日历、夜光

箱装数量：500 表盘形状：方形

适用性别：女 显示类型：数字

本产品参加大额批发中心家居百货开业酬宾。千印表业手表供应

golden classic brand story

golden classic is one of the world"s most lovable fashion watch brands, combining elegance, style and grace with
functionality. encompassing classic designs as well as the latest fashion trends, golden classic has started a new and



eminent era in the fashion watch world. golden classic watches convey time with utmost ease, while offering alluring
colors and designs with high quality to embody all dynamic women. the collection features crystal encrusts, unique

gemstones and alluring color combinations that enchant any fashion lover, making her a star among the trendy crowd.
every timepiece is designed with supreme prowess, while evolving to accommodate today"s lifestyle and demands.
golden classic"s patented designs include models fit for every watch lover"s bidding. any woman can add a dash of
high style to her ensemble with the golden classic brand.golden classic offers five dazzling collections, providing a

variety of designs to add vigor to your life and keep you bight on time:timeless chic– classic and sophisticated styles
which transcend fashionall that glitters– glam rock designs with sparkle and dazzlecolor theory– charming, colorful
watches for the confident fashion accessory queenfashion fetish– contemporary styles with an edgy, runway lookafter

hours– enticing jet set watches for entertainment-loving socialites

2011最新出的一款可以混搭多种颜色的手表，哈，好看而且很潮！韩国网站爆卖的热款，占据韩国手表
销量前10名！韩国街头流行的必备款手表，店主找了很久才找到的一款个性手表，这款手表女士、男士
均可配带！可配情侣表，是炎炎夏日时尚的必备品！带出与众不同的个性！在同学朋友面前炫一下时尚

吧！

手表无说明书，调时设置：按左下键三次，秒在跳动时开始调时，右下键是切换小时分日期等，右上键
是调数字。就这么简单！表带可以根据自己的手围大小进行拆卸。

最新款，独家抢先发布！

重量70g/只

最新的颜色：冬天的颜色

10个颜色

重量70.3g

lcd背光灯冷光显示效果：

拆表带教程，只需要牙签即可。
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